

**Lingettes antibactériennes virucidiales multi-usages**

**Paquet de 120 pièces**

**pH 5,5**

**Nettoie 99,9% des germes et bactéries**

**EN1276 — EN14776 — EN1650 — EN1500**

**Origine : Turquie**

**Standard : Conformité Européenne CE**



**CE**

**SANS ALCOOL / SAVON / PARABEN / COLORANT / SLS / SLES**

# Fiche Technique — Lingettes antibactériennes

**WET WIPES INGREDIENTS**  
Aqua, Glycerin, Poly 7 Glyceryl Cocoate, Polyethylene 20, Cocamidopropyl Betaine, Benzalkonium Chloride, Phenoxyethanol, Dihydroxyacetone acid, Benzoic acid, D- Panthenol, Citric Acid, Tetra Sodium EDTA, Parfum

**CLEANING**  
Use one or more wipes as necessary, to sufficiently disinfect the surface or object.

**DISINFECTING**  
For disinfecting hard non porous surfaces use one or more wipes, as necessary, to thoroughly wet the surface to be treated. Toward surface must be allowed to air dry. For visibly soiled surfaces clean before following disinfecting instructions.

**TO DISPENSE WIPES**  
Open lid, remove entire cover, remove and discard seal. Firm corner of wipe and pull up a corner of the wipe, twist it and thread it through the hole in the

container cover. Pull through about one inch. Re-cover tightly. Pull out first wipe and tear it at a 45 degree angle.

**WHEN NOT IN USE**  
Keep the lid of the exposed wipe inside the well in the cover, and the lid snapped closed.

**WARNING**  
Keep out of reach of children.  
In case of skin contact: Wash with water and soap as a precaution. If skin irritation persists, call a physician. In case of eye contact, rinse cautiously with water for several minutes. Remove contact lenses, if present and easy to do. Continue rinsing. If eye irritation persists, consult a physician. If swallowed, if accidentally swallowed obtain immediate medical attention. Wipes and the container should be disposed of to local regulations. Flammable liquid and vapor. Keep away from heat, hot surfaces, sparks, open flames and other ignition sources. No smoking.  
Avoid contact with eyes.

**Lingettes désinfectantes**  
Aqua, Glycerin, Poly 7 Glyceryl Cocoate, Polyethylene 20, Cocamidopropyl Betaine, Benzalkonium Chloride, Phenoxyethanol, Dihydroxyacetone acid, Benzoic acid, D- Panthenol, Citric Acid, Tetra Sodium EDTA, Parfum

**NETTOYAGE**  
Utiliser une ou plusieurs lingettes si nécessaire pour désinfecter la surface ou l'objet.

**DÉSINFECTION**  
Pour désinfecter les surfaces dures non poreuses, utiliser une ou plusieurs lingettes. La surface traitée doit pouvoir sécher à l'air. Pour les surfaces visiblement souillées, nettoyez les surfaces avant de suivre les instructions de désinfection.

**UTILISATION DES LINGETTES**  
Ouvrez le couvercle, retirez le et jetez le joint. Du coin d'une lingette,

tirez vers le haut. Remettez bien le couvercle en place. Lorsque vous n'utilisez plus les lingettes, gardez la couverture bien fermée.

**ATTENTION**  
Tenir hors de portée des enfants.  
En cas de contact avec la peau: Laver à l'eau et au savon par précaution. Si l'irritation persiste, appeler un médecin. En cas de contact avec les yeux: Rincer avec précaution à l'eau pendant plusieurs minutes. Retirer les lentilles de contact, si elles sont présentes. Continuer à rincer. Si l'irritation de l'œil persiste, consulter un spécialiste. En cas d'ingestion, consulter immédiatement un médecin. Laissez les surfaces traitées sécher à l'air. Évitez de chauffer, des surfaces traitées, des étincelles, des flammes nues et d'autres sources d'ignition. Ne pas fumer.  
Éviter le contact visuel.

EN 1276 - EN14776 - EN1650 - EN1500

Antibacterial Wet Wipes

# Bioflex

PROFESSIONAL

Maximum Protection

Kills 99.9% of germs

Alcohol FREE  
pH balanced  
Soap & Colour FREE  
SLS & SLES FREE  
Paraben FREE

120 PCS

Maximum Protection

Kills 99.9 % of germs

CE

Antibacterial Wet Wipes

Multipurpose Cleaning Wipes

PUSH

Bioflex<sup>®</sup> PROFESSIONAL

Antibacterial Wet Wipes

Maximum Protection

Kills 99.9% of germs

Multipurpose Cleaning Wipes

EN 1276 - EN14776 - EN1650 - EN1500

**AKTUĞU KOSMETİK**  
www.aktu.com.tr  
Yıldırım Mah. Kılıçüstü Bldiği Cad.  
No: 15/10 Beyazıtçay  
İstanbul / TURKEY  
info@aktu.com.tr  
www.aktu.com.tr

**TURKEY**

CE

8 680789 385257

EN 1276 - EN14776 - EN1650 - EN1500



**Multipurpose Antibacterial and virucidal Wipes**

**Pack of 120 pieces**

**pH 5.5**

**Kills 99,9% of germs and bacteria**

**EN1276 — EN14776 — EN1650 — EN1500**

**Origin : Turkey**

**Standard : Conformité Européenne CE**



**FREE OF : ALCOHOL / SOAP / PARABEN / COLOR / SLS / SLES**

# Specifications sheet — Antibacterial wet wipes

**WET WIPES INGREDIENTS**  
Aqua, Glycerin, Poly 7 Glyceryl Cocoate, Polyethylene 20, Cocamidopropyl Betaine, Benzalkonium Chloride, Phenoxyethanol, Dihydroxyacetone, Benzoic acid, D- Panthenol, Citric Acid, Tetra Sodium EDTA, Parfum

**CLEANING**  
Use one or more wipes as necessary, to sufficiently disinfect the surface or object.

**DISINFECTING**  
For disinfecting hard non porous surfaces use one or more wipes, as necessary, to thoroughly wet the surface to be treated. Toward surface must be allowed to air dry. For visibly soiled surfaces clean before following disinfecting instructions.

**TO DISPENSE WIPES**  
Open lid, remove entire cover, remove and discard seal. Firm corner of wipe and pull up a corner of the wipe, twist it and thread it through the hole in the

container cover. Pull through about one inch. Re-cover tightly. Pull out first wipe and tear it at a 45 degree angle.

**WHEN NOT IN USE**  
Keep the lid of the exposed wipe inside the well in the cover, and the lid snapped closed.

**WARNING**  
Keep out of reach of children.  
In case of skin contact: Wash with water and soap as a precaution. If skin irritation persists, call a physician. In case of eye contact, rinse cautiously with water for several minutes. Remove contact lenses, if present and easy to do. Continue rinsing. If eye irritation persists, consult a physician. If swallowed, if accidentally swallowed obtain immediate medical attention. Wipes and the container should be disposed of to local regulations. Flammable liquid and vapor. Keep away from heat, hot surfaces, sparks, open flames and other ignition sources. No smoking.  
Avoid contact with eyes.

**Lingettes désinfectantes**  
Aqua, Glycerin, Poly 7 Glyceryl Cocoate, Polyethylene 20, Cocamidopropyl Betaine, Benzalkonium Chloride, Phenoxyethanol, Dihydroxyacetone, Benzoic acid, D- Panthenol, Citric Acid, Tetra Sodium EDTA, Parfum

**NETTOYAGE**  
Utiliser une ou plusieurs lingettes si nécessaire pour désinfecter la surface ou l'objet.

**DÉSINFECTION**  
Pour désinfecter les surfaces dures non poreuses, utiliser une ou plusieurs lingettes. La surface traitée doit pouvoir sécher à l'air. Pour les surfaces visiblement souillées, nettoyez les surfaces avant de suivre les instructions de désinfection.

**UTILISATION DES LINGETTES**  
Ouvrez le couvercle, retirez le et jetez le joint. Du coin d'une lingette,

tirez vers le haut. Retenez bien le couvercle en place. Lorsque vous n'utilisez plus les lingettes, gardez la couverture bien fermée.

**ATTENTION**  
Tenez hors de portée des enfants.  
En cas de contact avec la peau: Lavez à l'eau et au savon par précaution. Si l'irritation persiste, appelez un médecin. En cas de contact avec les yeux: Rincez avec précaution à l'eau pendant plusieurs minutes. Retirez les lentilles de contact, si elles sont présentes. Continuez à rincer. Si l'irritation de l'œil persiste, consultez un spécialiste. En cas d'ingestion, consultez immédiatement un médecin. Laissez les surfaces traitées sécher à l'air. Évitez de chauffer, des surfaces chaudes, des étincelles, des flammes nues et d'autres sources d'ignition. Ne pas fumer.  
Éviter le contact visuel.

EN 1276 - EN14776 - EN1650 - EN1500

Antibacterial Wet Wipes

**Bioflex**  
PROFESSIONAL

Maximum Protection  
Kills 99.9% of germs



Multipurpose Cleaning Wipes

120 PCS



Maximum Protection  
Kills 99.9% of germs



Alcohol FREE  
pH balanced  
Soap & Colour FREE  
SLS & SLES FREE  
Paraben FREE

CE Antibacterial Wet Wipes  
Multipurpose Cleaning Wipes



Maximum Protection  
Kills 99.9% of germs

Multipurpose Cleaning Wipes

**Bioflex**  
PROFESSIONAL

Antibacterial Wet Wipes

EN 1276 - EN14776 - EN1650 - EN1500



**AKTUĞU KOSMETİK**  
www.aktu.com.tr  
Yıldırım Mah. Kılıçlı Bıçaklı Cad.  
No: 15/10 Beyazıtçay  
İstanbul / TURKEY  
info@aktu.com.tr  
www.aktu.com.tr

TURKEY

CE



8 680789 385257



# Specifications sheet — Antibacterial wet wipes

